



مرفق (1)

2020 \ 3 \ 11

تعميم رقم (28) CIRCULAR NO

<p>Based on the decision of the Council of Ministers in the State of Kuwait regarding the outbreak of Coronavirus, it has been decided to take the following:</p> <ol style="list-style-type: none">1- Non-Kuwaitis are prohibited from entering Kuwait through Kuwait International Airport as of the issuance of this circular2- Commercial flights are limited to Kuwaiti citizens and their first degree relatives, it also allows entry to domestic workers accompanying them3- Suspension of the commercial flights to/from Kuwait international Airport, starting after midnight of Friday March the 13th 2020 until further note.4- This circular excludes air flights.5- Kuwaiti citizens will be evacuated from abroad in coordination with the embassies of the State of Kuwait.	<p>بناءً على قرار مجلس الوزراء في دولة الكويت الخاص بالحد من انتشار فيروس كورونا، فقد تقرر اتخاذ الإجراءات الاحترازية التالية:</p> <ol style="list-style-type: none">1- يمنع دخول غير الكويتيين من مطار الكويت الدولي اعتباراً من صدور هذا التعميم.2- تقتصر الرحلات التجارية على المواطنين الكويتيين وأقربائهم من الدرجة الأولى، كما يسمح بدخول العمالة المنزلية المرافقة لهم.3- تعليق الرحلات التجارية من وإلى مطار الكويت الدولي بدءاً من بعد منتصف ليل يوم الجمعة 13 مارس 2020 وحتى إشعاراً آخر.4- يستثنى من هذا التعميم رحلات الشحن الجوي.5- سيتم إجلاء المواطنين الكويتيين بالخارج بالتنسيق مع سفارات دولة الكويت.
---	---

مدير عام الطيران المدني

Director General of Civil Aviation

Eng. Yousef S. Al Fouzan

Director General of Civil Aviation

www.dgca.gov.com.kw, E-mail: info@dgca.gov.kw